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Voorzitter: mevrouw Monica Van Kerrebroeck 

Vraag om uitleg van de heer André Van Nieuwkerke 
tot de heer Frank Vandenbroucke, viceminister-
president van de Vlaamse Regering, Vlaams minister 
van Werk, Onderwijs en Vorming, over de kamer 
van beroep binnen het onderwijs 

De voorzitter: De heer Van Nieuwkerke heeft het woord. 

De heer André Van Nieuwkerke: Mevrouw de voorzit-
ter, mijnheer de minister, geachte collega’s, mijn vraag 
gaat over een atypisch onderwerp voor deze commissie, 
namelijk over de kamer van beroep in het onderwijs. 

Ongeveer 2 jaar geleden werd er een kamer van beroep 
opgericht, maar men meldt mij vanuit het onderwijsveld 
dat die nog niet operationeel is. Heel wat dossiers zijn 
lopende, waaronder ook dossiers over een preventieve 
schorsing die binnenkort afloopt. Men heeft dus geen 
juridische zekerheid over hoe het verder moet met be-
paalde gevallen. 

Ik vind het een tamelijk dringende kwestie, vandaar mijn 
vraag. De mensen in het onderwijsveld zouden graag 
juridische zekerheid hebben. Wanneer wordt de kamer 
van beroep operationeel? Zal men rekening houden met 
de lopende dossiers over een preventieve schorsing en 
ze met voorrang behandelen? 

Mevrouw Monica Van Kerrebroeck: Ik sluit me graag 
aan omdat rechtszekerheid in dezen primordiaal is. We 
moeten erop aansturen dat dit probleem zo snel mogelijk 
wordt opgelost zodat heel wat mogelijke rechtsverwar-
ring wordt verhinderd. 

De voorzitter: Minister Vandenbroucke heeft het woord. 

Minister Frank Vandenbroucke: Mevrouw de voorzit-
ter, geachte collega’s, de vraag kan enkel betrekking 
hebben op de kamer van beroep voor het gemeen-
schapsonderwijs, die inderdaad nog niet operationeel is. 
De kamer van beroep voor het gesubsidieerd vrij onder-
wijs en de kamer van beroep voor het gesubsidieerd 
officieel onderwijs functioneren nog steeds. Dat er hon-
derden dossiers zouden liggen te wachten, is niet cor-
rect. Momenteel wachten er 19 dossiers op behandeling.  

De kamer van beroep voor het gemeenschapsonderwijs 
vervangt de vroegere Raad van Beroep van het gemeen-
schapsonderwijs, die functioneerde binnen de diensten van 
het gemeenschapsonderwijs. Met het decreet van 13 juli 
2007 houdende dringende maatregelen met betrekking tot 
de functiebeschrijving en evaluatie in het onderwijs werd 

de naam van de beroepsinstantie en de samenstelling 
gewijzigd. Het decreet van 4 juli 2008 betreffende het 
onderwijs XVIII wijzigde ook nog de procedure in die zin 
dat de kamer van beroep zich nu in laatste aanleg over een 
beslissing – en niet langer over een voorstel – van de raad 
van bestuur uitspreekt. Hierdoor zijn de bevoegdheden 
van de kamers van beroep voor de drie netten gelijk. 

Die laatste wijziging had als gevolg dat het al opge-
maakte ontwerp van besluit van de Vlaamse Regering 
diende aangepast te worden. Uiteindelijk is het ont-
werp van besluit door de Vlaamse Regering voor de 
eerste keer principieel goedgekeurd op 3 oktober 2008 
met het oog op de onderhandelingen met de sociale 
partners. De onderhandelingen, die op 14 oktober 2008 
van start zijn gegaan, zijn opgeschort. Om ze tijdig in 
het Vlaams Parlement te kunnen indienen, was het 
immers nodig voorrang te verlenen aan het ontwerp 
van decreet betreffende het hoger beroepsonderwijs, 
aan het ontwerp van Kwaliteitsdecreet en aan het ont-
werp van Onderwijsdecreet XIX. De onderhandelingen 
over het ontwerp van besluit zullen evenwel na het 
krokusreces worden voortgezet. 

Na de onderhandelingen met de sociale partners kan de 
samenstelling van de kamer van beroep worden  
geofficialiseerd en kan ze haar werkzaamheden aanvatten. 

Tot slot heeft de heer Van Nieuwkerke gevraagd of de 
kamer van beroep, als die operationeel is geworden, bij 
de dossierbehandeling voorrang zal geven aan de dos-
siers waarvan de ordemaatregel, de preventieve schor-
sing, binnen een drietal maanden ten einde loopt. De 
kamer van beroep wordt door een onafhankelijke per-
soon voorgezeten. De voorzitter is verantwoordelijk 
voor de goede werking van de kamer van beroep. Ik 
vertrouw erop dat hij zijn taak correct zal invullen en 
dat hij oog zal hebben voor de problematiek die de 
heer Van Nieuwkerke aanhaalt. 

De voorzitter: Het incident is gesloten. 
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